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Több mint hetven állami, országos háttérintézmény várható megszűntetését jelentette be  csüt
örtöki budapesti sajtótéjékoztatóján 
Lázár János
, a Miniszterelnökséget vezető miniszter. Lázár konkrétan nem említette az intézményneveket,
de később 
több magyarországi médiaorgánum is közölte azon intézmények listáját,
 amelyek a bürokráciacsökkentés jegyében megszűnnek vagy más jogutód alatt folytatják
tevékenységüket.

  

A részletes listát itt is meg lehet tekinteni, ezen rajta van a Szász Jenő által vezetett
Nemzetstratégiai Kutatóintézet (NSKI) is, az információk szerint a Veritas Intézet lesz a
jogutódja az NSKI mellett a Nemzeti Örökség Intézetének és a Rendszerváltás Történetét
Kutató Intézet és Archívumnak is. Lázár János közlése szerint az intézkedés mintegy 50 ezer
embert érint, a végső döntést a kormány hozza meg februárban.

  

Portálunk az NSKI vezetőségétől két kérdésre kért választ. Ezek közül az első az, hogy mi az
NSKI vezetőségének álláspontja Lázár János bejelentését követően, a másik pedig az, hogy
amennyiben a Veritas Intézet lesz az intézet jogutódja, abban lesz-e szerepe Szász Jenőnek,
az NSKI eddigi vezetőjének. Molnár Miklós, az NSKI elnöki kabinetvezetője válaszában azt
írta, hogy a sajtóban megjelentek nem teljesen fedik a valóságot egyrészt azért, mert ugyan
létezik egy előterjesztés, amiről a kormány tárgyalt szerdán, de nem született döntés.
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http://vs.hu/mind/osszes/hetvenharom-allami-intezmeny-szunhet-meg-0121
http://mandiner.hu/cikk/20160121_vs_megvan_a_megszuno_allami_hivatalok_listaja
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Másrészt pedig azért, mert az előterjesztésben az NSKI „a Miniszterelnökség kiemelten
speciális indokok alapján változatlan formában fenntartani javasolt központi hivatalai" közt
szerepel, a Nemzeti Örökség Intézetével, a Rendszerváltás Történetét Kutató Intézet és
Archívummal, valamint a Veritas Intézettel közösen.

  

Molnár szerint az előterjesztés valóban tartalmazza azt a javaslatot is, hogy e négy intézet
kerüljön összevonásra a Veritas égisze alatt, de még nem született döntés, ezt Lázár János
miniszter február 10-re ígérte. A kabinetvezető szerint egyelőre nem egy tényről, hanem csak
egy tervezetről beszélhetünk.
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